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Írásbeli választ igénylő kérdés
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér Sándor
Belügyminiszter Úrhoz:

„Javaslatok az önkormányzatoknak”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban kezdeményezésemre számos fórumra került sor, melyeken az ügyben érintet t
minisztériumok, hatóságok, szakemberek és civil szervezetek tárgyalták meg a parlagfű problematikáját .
Kétszer is ülésezett a Parlament Fenntartható fejl ődés bizottsága, kizárólag a szóban forgó témában, aho l
javaslatok és jövőbeli feladatok kerültek megfogalmazásra.
Az említett javaslatok közül az egyik az Ön minisztériumát érintette, miszerint a probléma megoldásába n
elengedhetetlen az állami szerepvállalás, a civilekkel való együttműködés megerősítése, az egyéni felelősség
vállalása, az önkormányzatok nagyobb szerepvállalása. Az államnak meg kell védenie polgárait a parlagfű
környezet-egészségügyi kockázatával szemben, ennek kapcsán stratégia kialakítása szükséges például az állam i
vállalatoknál, de az önkormányzatoknál is .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Fontosnak tartja-e hogy az önkormányzatok az említett témában külön stratégiát dolgozzanak ki é s
fogadjanak el? Van-e erre kormányzati szándék? Amennyiben igen, mikortól kivitelezhető ez a dolog ?

Továbbá számos fórumon elmondták a Mezőgazdasági Szakigazgatási Hivatal munkatársai, hogy a belterületi
földek ellenőrzése nem megoldott, a jegyzők szerepét vissza kellene állítani, jogszabályváltozásra lenne
szükség a lehető leghamarabb .

Kérdezem Miniszter Urat :

Hol tart ez az ügy? Mikorra tervezik a jogszabály megváltoztatását? Mikor fog hatályba lépni a kívánato s
jogszabály módosítása?

Továbbá a szóban forgó megbeszéléseken az is felmerült, hogy a lakosság lehet ő legszéleskörűbb tájékoztatás
elengedhetetlen az eredményes parlagfű elleni küzdelemhez, melyben nagy segítségre tudnának lenni a z
önkormányzati médiák .

országgyűlési képviselő



Kérdezem Miniszter Urat:

Milyen lehet őséget lát arra, hogy az önkormányzatokat segítség, illetve rávegyék arra, hogy a hozzáju k
tartozó médiában rendszeresen foglalkozzanak az üggyel? Bizonyára sok segítséget jelentene nekik, h a
előre elkészített anyagokat kaphatnának e célra .

Végül pedig arra kérem, hogy az Önök által szervezett önkormányzatoknak szóló konferenciákat i s
használják fel a parlagfű elleni küzdelemre .

Kérem Miniszter Urat, hogy kérdéseimet egyben javaslatként is kezelje és amennyiben lehetséges a lehet ő
leghamarabb lépések történjenek az ügyben, hiszen úgy gondolom, hogy a csaknem 2 millió magyar embe r
problémájának megoldását prioritásként kell kezelnünk, hogy még ebben az évben kézzelfogható eredmény t
érhessünk el .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . június 27 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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